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Beste mevrouw Van de Graaf,

Op 28 oktober 2022 stelde u politieke vragen aan het college conform artikel 55 van het 
Reglement van Orde. Via deze raadsinformatiebrief worden uw vragen beantwoord.

Toelichting:
Afgelopen zondag, 23 oktober jl., heeft een noodlottig ongeval plaatsgevonden bij de veerpont in 
Streefkerk. Bij dit ongeval zijn 4 inwoners van Goude omgekomen door verdrinking. De politie 
gaat er vooralsnog vanuit dat de bestuurder van de auto mogelijk de weg was kwijtgeraakt, is 
gaan dwalen en via navigatie op de ponthelling terecht gekomen is en rechtdoor de Lek is 
ingereden. Vanuit inwoners wordt de vraag gesteld of de ponthelling wel voldoende veilig is en of 
dit voorkomen had worden?

Vraag 1:
Is het college van mening dat de ponthelling bij Streefkerk voldoende veilig is of denkt het college 
met het onderzoeken van nadere maatregelen meer veiligheid te kunnen bieden, denkend aan 
belichting, belijning en bebording?

Antwoord:
Het is vreselijk dat dit noodlottig ongeval heeft plaatsgevonden. We hebben eerder aangegeven 
dat we in onze overleggen met provincie en Rijkswaterstaat stil zullen staan bij deze vreselijke 
gebeurtenis. De provincie Zuid-Holland is beheerder van de veerstoep in Streefkerk. Formeel heeft 
de gemeente geen zeggenschap. 
De provincie geeft aan dat ernstige incidenten voor hen als wegbeheerder aanleiding zijn om (los 
van het politieonderzoek) de inrichting en omgeving van de weg te beschouwen. In beginsel richt 
de provincie zich daarbij op de vraag of de inrichting van de weg overeenkomt met de functie van 
de weg en de daarbij behorende normen en richtlijnen. In dit geval hebben we te maken met een 
bijzondere situatie, aangezien er vanuit de landelijke ontwerprichtlijnen geen specifieke richting 
wordt gegeven aan het inrichten van een veerstoep en bijbehorende toegang. Dat maakt dat een 
dergelijke situatie veelal maatwerk is geweest en zal blijven. Verkeersveiligheid is niet uitsluitend 
iets dat is te sturen vanuit de weginrichting, maar juist een samenspel tussen infrastructuur, 
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omgeving, voertuig en gebruiker. Op basis van deze aspecten wordt de huidige situatie, 
gezamenlijk met de Veerdienst Bergstoep, nader beschouwd en worden eventuele maatregelen ter 
verbetering onderzocht.

Vraag 2:
Vanuit inwoners wordt er een suggestie gedaan om 1 van de lichtmasten op de helling te voorzien 
van een knipperlicht zodat de zichtbaarheid van een “ gevaarlijke situatie” vergroot wordt. Zou 
deze maatregel een optie zijn om aan het waterschap voor te leggen?

Antwoord:
De suggestie van een knipperlicht is aan de Provincie Zuid-Holland meegegeven.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Molenlanden,
De secretaris, De burgemeester,

Leon Anink Theo Segers

CC: de leden van de gemeenteraad Molenlanden


